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AJON JOHTOKUNNAN KOKOUS 1/2010 
 
AIKA: Sunnuntai 30.5.2010 klo 18:10 – 19:25 
PAIKKA: Ajotus 
LÄSNÄ: Jarmo Antikainen (pj), Harri Kallioinen (s), Mari Lehtiranta, Pauli Marjakangas, Tarja Nyyssönen ja 

Ilkka Väre, Pekka Peltonen 
 

1. Kokouksen avaus ja paikallaolijat 

Seuran puheenjohtaja Jarmo Antikainen toivotti kaikki tervetulleiksi ja avasi kokouksen.  

2. Futiskentän huolto 

 Ruohikon leikkaus jatkuu vastaavalla tavalla kuin edelliskesänä (Jesse Karttunen). 
Ruohikko oli leikattu jo ainakin kertaalleen. 

 Jalkapallomaalien verkot todettiin huonokuntoisiksi. Jarmo kysyy Mäntsälän kunnalta uusia 
(Pöllä). Huom! Maalit eivät ole normaalikokoiset. 

3. Tapahtunutta toimintaa 

 Kuutamohiihdot 27.3. 

 Tapahtumarikas kylpyläreissu Turun Karibiaan 24.4.  

 Pekka järjesti suunnistukisat koululaisille 

 Pururadalla järjestettiin MU:n ja Ajon maastojuoksun mestaruuskilpailut (3.5. ja 24.5.) 

4. Tulevaa toiminta 

 Rantalenttistä urheilukentällä tiistaisin klo. 18:30. Kausi alkanut jo 25.5. 

 7.6.  klo 18:00 urheilukentän kunnostustalkoot. Harri kysyy pääseekö Kurvin Olli 
lanaamaan rikkaruohot pois. 

 14.,  21. ja 28.6. klo 18:00 3-ottelu  

 12. ja 19.7. klo 18:00 yleisurheilua 

 9.8.  klo 18:00 Ajon yu-mestaruuskilpailut, 16.8. klo 18:00 palkintojenjako ja perhesaapas 
ja 4.9. Ajo-triathlon 

5. Pururata 

Pururadan 1 km:n lenkin alaosan maapohja on vaihtanut omistajaa. Uusi omistaja on aloittamassa 
rakennusprojektia, mikä vaikuttaa mahdollisuuksiin käyttää nykyistä reittiä. Jarmo ja Pekka käyvät 
juttelemassa omistajan kanssa jatkosta. 
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6. Kunnanavustus  

Ajo sai kunnanavustusta 513€. 

7. Muut asiat 

 Talven jäädytyksistä ja kentänhoidosta lasku kuntaan 

  MU:n haluaa, että MU:n kokouksissa kyläyhdistyksiä edustaa puheenjohtaja. Näin 
halutaan parantaa tiedonkulkua. Ajon kohdalla tässä ei ole ollut ongelmia. 

 Kesän kilpailuihin on hankittava mahdollisesti palkintoja. Pätkiksiä on vielä talvelta sekä 
paperiliittimiä aiemmilta vuosilta (Kapa). 

 Kari Siitonen on ilmoittanut, että vetäytyy Ajon johtokunnan toiminnasta. Johtokunta kiittää 
ja kumartaa Karin panoksesta. Johtokunnassa olisi siten tilaa innokkaalle jäsenelle. 

 Keskusteltiin mahdollisuudesta saada lapsille ja nuorille heitä kiinnostavaa toimintaa. 
Esitettiin mm. vapaamuotoista jalkapalloilua urheilukentällä. Todettiin että tarvittaisiin 
vetäjiä. Asia jäi auki. 

 Ajon Facebook-sivut ovat saaneet jonkin verran jäseniä. Sivujen jatkokehittäminen 
siirrettiin tulevaisuuteen. 

Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen sadekuuron säestämänä klo 19.25 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

Jarmo Antikainen  Harri Kallioinen 
puheenjohtaja   kokouksen sihteeri 


